



Invest today, impact tomorrow.

For nearly 70 years, Pui Tak Christian School has brought quality education to the families of Chinatown, Bridgeport, South Loop and beyond. Founded to serve immigrant families facing a language barrier and academic deficits in typical public school settings, our school continues to meet this need and more through excellence in education for under-resourced families in the heart of urban Chicago.

Last year, our inaugural Giving Tuesday livestream had over 1,400 views and raised \$1 Million towards our multi-year plan to build a bold, innovative campus in Bridgeport where we can serve our current population and *reach more families than ever before*. **Businesses like yours helped make last year's event a spectacular success** by providing sponsorships, prizes, and publicity. As we prepare this year's lineup of interviews and performances, **we invite you to join hands with us to ensure another impactful event!**

Communities need strong businesses and schools to flourish. During global pandemic, we are seeing individuals, organizations, and neighborhoods adapt and transform through purposeful partnerships. **Let us promote your business** while ensuring that our families will continue to receive quality, affordable education that goes beyond strong academics to build strength in character. **We can work together** to invest in the future of our city's neighborhoods. **Please respond via email or phone by November 13.**

Sincerely,

Rosalind Yang
Director of Stewardship
Pui Tak Christian School
rosalindyang@puitakschool.org
www.facebook.com/puitakschool
312-842-8546





Invest today, impact tomorrow.

在過去的70多年裡，培德基督教學校一直專注於為華埠、橋港區、South Loop及周邊提供高質量的教育。學校的辦學宗旨是為有語言障礙的新移民家庭，和不適應傳統公立學校的學生提供服務。如今，學校在此基礎上拓展了更多的教育服務，在芝城中心為很多條件有限的家庭的孩子提供了高質量的教育。

去年，我們在線上舉辦了慈善星期二直播活動，有超過1,400位觀眾，並成功募集了一百萬美金，用於今後幾年的新校址投建計劃。我們的新校址位於橋港區，將會是一個大膽創新的校園。屆時我們可以為現有學生群體服務，並惠及比以往更多的家庭。我們去年的成功，離不開像您這樣的企業的各方贊助，從提供資金、到獎品及宣傳等等。在籌備今年直播的訪談和節目之際，我們誠邀您與我們攜手，一齊為本屆活動的成功助力！

社區需要強大的企業和學校來蓬勃的發展。在全球性疫情的影響下，我們看到個人、團體和鄰里都在通過有意義的合作一同適時轉變。讓我們在宣傳您的企業的同時，也幫助我們的孩子獲得高水準的教育，不僅在學術上有所專，更是建立良好的品格。讓我們攜手合作，為我們城市的未來投資。請於11月13日前致電或電郵聯繫我們。

誠摯的，

Rosalind Yang

拓展主任

培德基督教學校

rosalindyang@puitakschool.org

www.facebook.com/puitakschool

312-842-8546

